

## STÉTHOSCOPE "DUAL PULSE" "DUAL PULSE" STETHOSCOPE

Réf. : DA18010



- Pour le diagnostic au quotidien. Récepteur double pavillon en alliage de zinc chromé ou poudré. Membrane acoustique haute résolution en résine époxy. Embouts souples vissés assortis à la couleur de la tubulure. Lyre orientée avec ressort intégré.

- For daily diagnosis. Zinc alloy double head receiver. Chromed and powdered membrane. High-resolution acoustics in epoxy resin. Screw-on flexible end caps matching to the color of. The tubing oriented head with is integrated spring.



## STÉTHOSCOPE "MAGISTER" "MAGISTER" STETHOSCOPE

Réf. : DA18020



- Stéthoscope pour l'auscultation polyvalente. Double pavillon adulte en acier inox et membrane multifréquence. Lyre orientée avec ressort intégré et embouts souples vissés. Sa prise en main idéale et ses performances le destinent à l'auscultation générale et spécialisée.

- For general-purpose auscultation. Stainless steel dual head chestpiece for adults. Multifrequency diaphragm. Angled binaural with built-in spring and flexible, screw-on tips. Ideal grip and high performance make it the perfect product for general and specialist use.



## STÉTHOSCOPE "RAPPAPORT" "RAPPAPORT" STETHOSCOPE

Réf. : DA18030

- 5 en 1 : conçu pour tous les types d'auscultation. Pavillons amovibles (système à vis). Double tubulure courte permettant une transmission et une restitution acoustique fidèle et uniforme.
- Inclus : 1 grande membrane, 1 petite membrane, 1 pavillon adulte, 1 pavillon moyen, 1 pavillon petit enfant et nourrisson.

- 5 in 1: designed for all types of monitoring. Removable flaps (screw system). Double tubing transmission and a faithful and uniform acoustic reproduction.
- Included: 1 large membrane, 1 small membrane, 1 adult pavilion, 1 medium pavilion, 1 pavilion small child and infant.

